

<https://doi.org/10.30895/2312-7821-2024-12-4-477-477>



Исправление к статье | Erratum

Исправление к статье Вельц Н.Ю. и соавт. «Представление документов о системе фармаконадзора в составе регистрационного досье в рамках процедур ЕАЭС: анализ требований и типичных ошибок»

Редакция журнала сообщает, что в статье Вельц Н.Ю., Журавлева Е.О., Кутехова Г.В., Терешкина Н.В. «Представление документов о системе фармаконадзора в составе регистрационного досье в рамках процедур ЕАЭС: анализ требований и типичных ошибок» (*Безопасность и риск фармакотерапии*. 2024;12(3):331–340. <https://doi.org/10.30895/2312-7821-2024-12-3-331-340>) на рис. 1 (стр. 334) допущены незначительные ошибки в номерах разделов регистрационного досье:

- в блоке «Краткая характеристика системы фармаконадзора / Summary of the pharmacovigilance system» следует читать 07002 вместо 07001;
- в блоке «Письменное подтверждение наличия уполномоченного лица по фармаконадзору / Written confirmation by the marketing authorisation holder that there is a qualified person responsible for pharmacovigilance at their disposal in a Member State» следует читать 07003 вместо 07001.

Исправление не влияет на целостность, научную и методическую значимость статьи.
Исправление было внесено в онлайн-версию журнала.

Для цитирования: Исправление к статье Вельц Н.Ю. и соавт. «Представление документов о системе фармаконадзора в составе регистрационного досье в рамках процедур ЕАЭС: анализ требований и типичных ошибок». *Безопасность и риск фармакотерапии*. 2024;12(4):477–477. <https://doi.org/10.30895/2312-7821-2024-12-4-477-477>

Erratum: Velts N.Yu. et al. Submission of Documents on the Pharmacovigilance System as Part of the Registration Dossier within the Framework of the EAEU Procedures: Analysis of Requirements and Typical Errors

The editors of the journal report that *Fig. 1* on p. 334 of the article 'Submission of documents on the pharmacovigilance system as part of the registration dossier within the framework of the EAEU procedures: analysis of requirements and typical errors' by Velts N.Yu., Zhuravleva E.O., Kutekhova G.V., and Tereshkina N.V. (*Safety and Risk of Pharmacotherapy*. 2024;12(3):331–340. <https://doi.org/10.30895/2312-7821-2024-12-3-331-340>) contains minor errors in the numbers of registration dossier sections:

- The block 'Summary of the pharmacovigilance system' should have been numbered 07002 instead of 07001;
- The block 'Written confirmation by the marketing authorisation holder that there is a qualified person responsible for pharmacovigilance at their disposal in a Member State' should have been numbered 07003 instead of 07001.

The correction does not affect the integrity, scientific and methodological significance of the article.
The online version of the journal has been corrected accordingly.

For citation: Erratum: Velts N.Yu. et al. Submission of documents on the pharmacovigilance system as part of the registration dossier within the framework of the EAEU procedures: analysis of requirements and typical errors. *Safety and Risk of Pharmacotherapy*. 2024;12(4):477–477. <https://doi.org/10.30895/2312-7821-2024-12-4-477-477>